
 

 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej,  

która odbyła się w dniu 27.09.2021 r. 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 1 wniosek: 

1. Radna ponawia wniosek o dokończenie realizacji remontu nawierzchni traktu pieszego od ul. Bytomskiej 

w stronę ul. Ślęzan. Zdaniem Radnej mieszkańcy oczekują realizacji pojedynczych stopni schodów  

w tym obszarze celem poprawy bezpieczeństwa na chodniku z możliwością montażu poręczy. 

Radny Mariusz Kubas – złożył 3 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie wycięcia topoli przy Szkole Podstawowej Nr 3, przy ul. Chopina. 

2. Interpelacja w sprawie remontu ulicy Wodnej. 

3. Interpelacja w sprawie reorganizacji ruchu samochodowego w dzielnicy Centrum. 

Radny Łukasz Respondek – złożył 2 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie uciążliwości zapachowych podczas realizacji remediacji stawu Kalina. 

2. Interpelacja w sprawie propozycji lokali do remontu. 

3. Zapytanie w sprawie budowy hali sportowej na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka”. 

Radna Dorota Wichura – złożyła 2 interpelacje i 1 wniosek: 

1. Interpelacja w sprawie uzupełnienia tralek schodowych (braki na każdym piętrze) oraz zamontowanie na 

I piętrze brakującego okna przy ul. Barlickiego 48. 

2. Interpelacja w sprawie naprawy lampy w przyłącze pomiędzy Szkołą Podstawową Nr 5 a Warsztatami 

Terapii Zajęciowej (lampa od strony bloków). 

3. Wniosek w sprawie wymiany trzech lamp na nowego typu (LED) w przyłączce między Szkołą Podstawową 

Nr 5 a Warsztatami Terapii Zajęciowej. 

Radna Bożena Wojciechowska-Zbylut – złożyła 1 interpelację: 

1. „W imieniu mieszkańców Świętochłowic chciałam zadać pytanie o rozważenie możliwości wyrównania 

terenu parkingu przyszkolnego naprzeciwko budynku I Liceum Ogólnokształcącego.” 

 


